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Abstract (en)
The apparatus comprises a single elongated chassis (1) mounted on wheels (2) and equipped with prop stands (4). On the chassis (1) are mounted
hoppers (6), arranged one after the other in the longitudinal direction. A longitudinal transporter (8) is arranged beneath the lower discharge
openings (9) of the hoppers (6). A slanting weighing conveyor (10) is placed along the length of the chassis (1) parallel to the line of hoppers (6). A
continuous transverse transporter (11) makes it possible to transfer granular materials between the discharge of the transporter (8) and the lower end
of the weighing conveyor (10). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un châssis unique allongé (1) monté sur roues (2) et muni de béquilles (4). Sur le châssis (1) sont montées des trémies (6)
disposées l'une à la suite de l'autre dans la direction longitudinale. Un transporteur longitudinal (8) est disposé en dessous des ouvertures de sortie
inférieures (9) des trémies (6). Un convoyeur peseur (10) incliné est placé suivant la longueur du châssis (1), en parallèle par rapport à la ligne de
trémies (6). Un transporteur continu transversal (11) permet de transférer des granulats entre la sortie du transporteur (8) et l'extrémité inférieure du
convoyeur peseur (10).
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